
Bestyrelsesmøde 
Dato:  1. oktober 2022 

 
Mødet er kl.  10.00   -12.00              Hos: Anker, Sulevej 5 

 
Indkaldte:  Ebbe, Ida, Per, Hugo, Anker samt suppleanterne Lars og Hans  
Tilstede: Ida, Hugo, Ebbe, Lars, Hans,Anker og Per  på Teams. 
   

 Emne Beslutnings-referat 

1 

Godkendelse 
 

Referat til godkendelse og udsendelse 

 

2 

Digeprojektet, 

status 

Det påhviler grundejere at beskære træer og 

buske i vejbredden og i 4 meters højde. Det 

gælder også langs Helligsøvej, så der er plads til 

at tunge køretøjer har mulighed for at trække ud i 

vejsiden. 

Efter uge 44 starter Kappel igen på diget. Kappel 

forventer at være færdig i starten af januar 2023, 

hvis vejret arter sig. 

Når Kappel er færdig, skal digekronen renoveres,. 

Der påtænkes et lag topfdressing samt udfyldning 

af diverse huller. Ler har vi nok af. Hvorefter resten 

køres i depot. 

3 

Arbejdsdag 

/strandrensning 

Som vi tidligere har gjort, så vil vi igen i 2023 have 

arbejdsdag om formiddagen og Generalforsamling 

om eftermiddagen. 

I 2023 bliver det lørdag den 20. maj. 

Der kommer nærmere om de forskellige opgaver. 

Vi låner igen vognen fra TK., som vi har i hele 

ugen. 

Det kunne måske være en god ide at vi laver nogle 

mindre grupper på tværs af Helligsøvej, så vi ved 

hvem de forskellige er, vi bor i nærheden af. Der er 

kommet en del nye og der kommer stadig flere. 

4 IT, facebook, 

hjemmeside etc 

Vi er startet på at opfriske vores hjemmeside. 

Vi modtager gerne input fra alle, så vi får en mere 



frisk og venlig side. 

5 

Affaldssortering 

De nye affaldsbeholdere forventes leveret I uge 

42, iflg. TK. 

 Hvis der ikke er lavet plads til beholderne, vil de 

blive lagt på grunden. 

Der har været en artikel I Nordjyske Avis om 

problemerne vedr. Affaldssorteringen, men 

projektet er vedtaget og implementeres som 

vedtaget. 

Igen: Der skal være plads til renovationsbilerne, se 

brochuren som Tk har udsendt. Det er grundejerne 

der selv skal beskære træer, buske og andet. 

Husk lige vores lille konkurrence vedr. Affalds-

skjulere. Indsend jeres billede til formanden, så vil 

juryen bedømme tilsendte og finde en vinder. 

 

6 

Betalinger til 

diget, status. 

2 medlemmer har dags dato ikke betalt. Advokat-

skriverier mellem parterne fortsætter. 

Betaling af entreprisen efter arbejdets udførelse og 

godkendelse af tilsynsførende Steincke 

7 Næste opkræv-

ning til diget 

Betaling af rate 2 er den 15. januar 2023. 14.000kr 

alm. kontigent er den 1. januar. 

8 

Vedligehold af 

veje og stier 

Der vil i de kommende uge komme grus til de 

sædvanlige bunker, så alle har hvad de skal bruge 

til huller o.l. 

Vores veje vil blive inspicere vejene og se på 

hvilke veje der trænger til en ekstra kærlig 

behandling. 

9 Matrikler: 

15e ved 

Hættemågevej 

og andre 

 

Der er ingen ændringer til dette punkt. 

10a 

Nye Badebroer 

Der er søgt penge til et nyt spændende projekt 

vedr. ny bro samt madpakkehus. Der er søgt kr. 

200.000. der vil senere komme mere om projektet. 



10b 

Nuværende 

broer 

Vores broer er taget op og er sikret for vinterens 

storme. 

Der har været spørgsmål vedr. optagnings 

tidspunktet. Det er Broformændende, der sammen 

med deres hjælper bestemmer hvornår det er 

forsvarligt at optage broerne. Det er ikke helt 

ufarligt og det kræver roligt vand og ikke ret meget 

vind. Vi håber på alles forståelse. 

11 

Trampestien 

Ønske om at TK laver en trampesti langs 

Helligsøvej i vores grundejerforening, af hensyn til 

trafiksikkerheden. Ansøgning sendt til Park og Vej 

af formanden. 

TK har bekræftet modtagelse af vores ansøgning. 

Så vi venter spændt på deres svar. 

Formanden følger op løbende. 

12 Trærejsningen Der er intet nyt endnu. 

13 
evt 

Ønske om på bestyrelsesmøderne at kende 

foreningens aktuelle økonomiske status. 

 Næste 

bestyrelses-

møde 

26. november hos ?? 

Forsøger at holde mødet med flest værende fysisk 

tilstede. 

  

 Referent APS Til godkendelse hos mødedeltagerne. 
 

 
 


